
Протокол №62 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету та регламенту 

07.03.2024 р. 

 

Присутні члени комісії: 

Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С.,  

Спачинська К.М. – депутати міської ради. 

 

Присутні з числа запрошених: 

Горячкун О.Ю. – секретар міської ради , Стегура Л.В. – керівник секретаріату ради,  

Лабош М.М. – начальник управління освіти, культури, молоді і спорту, Тоба М.В. – начальник 

фінансового управління, Кіян Н.В. – завідувач сектору з питань запобігання та виявлення 

корупції, Бандурчак Л.М. – заступник начальника управління соціального захисту населення, 

Яцканич О.О. – депутат міської ради. 

 

Порядок денний 

 

1. Про погодження напрямів спрямування капітальних видатків та інших коштів, 

передбачених у місцевому бюджеті на фінансування програм та погодження відповідних 

закупівель: 

1.1. управління освіти, культури, молоді та спорту (лист №2952/01-39/46-24 від 27.02.2024); 

1.2. управління соціального захисту населення (лист №3083/01-39/46-24 від 28.02.2024). 

2. Про розгляд депутатського клопотання Яцканич О.О. (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Бідзіля О.В. – На порядок денний засідання комісії виноситься 2 питання.  

Чи будуть зауваження або пропозиції до порядку денного? Немає. 

 Бідзіля О.В. – Пропоную порядок денний засідання комісії прийняти в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Порядок денний засідання комісії прийняти в цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Лабош М.М. – 1.1. Подання управління освіти, культури, молоді та спорту (лист 

№2952/01-39/46-24 від 27.02.2024) (додається). 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Островська О.С., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися — 0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 

 

СЛУХАЛИ: Бандурчак Л.М. – 1.2. Подання управління соціального захисту населення (лист 

№3083/01-39/46-24 від 28.02.2024) (додається). 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Островська О.С., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися — 0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 

 

СЛУХАЛИ: Бідзіля О.В. – 2. Про розгляд депутатського клопотання Яцканич О.О. (додається). 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Лабош М.М. – Повідомив присутніх про стан дошкільних навчальних закладів 

Мукачівської ТГ та про першочерговість в питанні виділення коштів для їх ремонту. 
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 Яцканич О.О. – Зазначив, що на сесії міської ради було наголошено на тому, що в 

бюджеті є нерозподілені залишки, частину яких пропоную спрямувати на ремонт 

Новодавидківського ДНЗ. 

 Бідзіля О.В. – Пропоную дане депутатське клопотання взяти до відома. Доручити 

керівнику Управління освіти підготувати на наступне засідання перелік тих ДНЗ, і тих 

проблем, на які першочергово має бути відреаговано, подати на розгляд депутатів та за 

можливості спрямувати на це додаткові асигнування. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Островська О.С., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися — 0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано.  

 

 

Голова комісії       Олександр БІДЗІЛЯ 

 

Секретар комісії      Роман КУШНІР 


